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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het opschorten
van de handhaving van het
rookverbod in kleine cafés totdat er
onderzoek gedaan is naar de
mogelijkheid of het plaatsen van
ventilatiesystemen een goed
alternatief is. (Ingezonden
3 december 2009)

1
Bent u bekend met uw uitspraak en
persbericht over het opschorten van
de handhaving van het rookverbod in
kleine cafés?1

2
Velen zijn heel erg blij met het
opschorten van de handhaving van
het rookverbod in kleine cafés, maar
wat is een klein café?

3
Wanneer u de handhaving opschort
voor kleine cafés dan worden
middelgrote cafés toch de dupe? Wat
is een middelgroot café?

4
Is het niet beter de handhaving van
het rookverbod in de gehele horeca
op te schorten, te meer omdat
ondernemers nu allemaal
investeringen doen voor het
realiseren van rookruimtes terwijl ze

straks wellicht voldoende hebben aan
een ventilatiesysteem?

1 Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport, 1 december 2009: «Een jaar rookvrije
horeca: een succes».
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